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Szanowny Panie Przewodniczący 

Na wniosek mieszkańców zaniepokojonych opłakanym stanem oświetlenia w Parku 

Skaryszewskim zwracamy się o podjęcie interwencji przez Zarząd Dzielnicy w tej 

sprawie.  

Latarnie są bardzo zniszczone, betonowe słupy w wielu miejscach się wprost 

rozpadają, zagrażając bezpieczeństwu. Górne części metalowe są mocno zniszczone 

przez rdzę, wiele z nich wygląda tak, jakby miały się za chwilę oderwać i spaść na 

ziemię. 

Stan parkowych latarni jest alarmujący i wymaga niezwłocznego, zdecydowanego 

działania ze względu na bezpośrednie zagrożenie życia i zdrowia mieszkańców.  

Wiemy, że przed objęciem opieki nad parkiem przez Zarząd Zieleni m.st. Warszawy 

latarnie miał pod opieką Zarząd Dróg Miejskich. Zarząd Zieleni je przyjął, ale nie 

otrzymuje środków na tak kosztowną inwestycję. Powstał projekt wymiany oświetlenia 

na bardziej stylowe, parkowe, ale realizacja, która szacowana jest na ok. 4 mln zł 

pozostaje poza możliwościami zarządcy.  

Wysokie koszty wymiany oświetlenia wykluczają możliwość skorzystania z 

finansowania w ramach Budżetu Obywatelskiego. 

Dlatego, choć zdajemy sobie sprawę, że opieka nad Parkiem Skaryszewskim 

pozostaje poza kompetencjami Urzędu Dzielnicy Pragi-Południe, mimo wszystko 

zwracamy się po pomoc i interwencję ponieważ w razie nieszczęśliwego wypadku 

ucierpieć mogą mieszkańcy Pragi-Południe.   

    
Z wyrazami szacunku  
Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

  



 

 


